
Mødereferat Hald Strand2}lT'07-31

Strandgårdens Grundej ertbrening - Ordinær -ueneral 
fbrsamling.

Atholdt på Flrgården. Fyrstien 1, 3390 Hundested.

Søndag d. 30 juli 2017 kl. 10.00

Tilstede r-ar: Anne Lise Overgaard formand. Steen -\ndersen kasserer, Mogens Jensen

sekretær. Eya Toft Bengtsson suppleant. \logens Svendsen rer isor. Elsa Jørgensen

revisor suppleant, samt repræsentanter lia i alt 16 parceller'

Fraværende fra bestyrelsen Erik Rhode -\ndersen revisor. Tobias Hansen suppleant.

Formanden bød velkommen til generallorsamlingen og gik videre ti1 dagsordnen.

1. Valg af diriqent

Formanden meddelte, at bestyrelsen foreslog Søren Barlebo som dirigent, og hørte

forsamlingen om der var andre forslag. Dette var ikke tilfældet.

Søren Barlebo Æblehaven 2 blev valgt til dirigent. Han kunne konstatere, at

generalforsamlingen var lovligt indkaldt. og derfor var beslutningsd"vgtig.

2. Beretning om foreningens virksomhed.

Formanden Anne Lise Overgaard fremlagde beretningen over møder og beslutninger for
bestyrelsens arbejde i året der er gået.

Beretningen blev godkendt af forsamlingen.
Kopi af formandens beretning er vedlagt.

3. Forelæsgelse af det reviderede resnskab.

Steen Andersen gennemgik det reviderede regnskab.

Det blev påtalt, at der i ar var 28 parceller der ikke har betalt kontingent ti1 tiden. og at

der efter fremsendelse af 1 rykker stadig er 5 der ikke har betalt (2017-07-30).

Strandgårdsvej 11, Humlehaven 14, Humlehaven 20 foreslog at betaling af kontingent
skulle ændres til automatisk betaling via banken, så bestyrelsen undgik problemer med

at skulle rykke for pengene. Den nye bestyrelse tager dette op.

Steen Andersen fortalte. at hvis vi skal have et nyt slidlag på vores veje, skal vi regne

med en omkostning på ca kr. 1.000.000,00, det har vi ikke som kassebeholdning. Derfor
skal foreningen indenfor en årrække tage op om kontingentet skal hæves, eller
parcellerne skal til lommerne på en gang.

For at holde prisen nede kunne man på det tidspunkt, måske indgå en aftale med

tilstødende foreninger om at ffi lagI asfalt samtidigt.

I forbindelse med rep. af veje, foreslog Abildgården 25 med flere, at bestyrelsen uddelte

breve med påmindelse om vedligeholdelse af kantskæring, samt beskæring og fiernelse
afukrudt på rabatter.

Æblehaven 22 spurgte om trjertestarteren havde været i anvendelse, det har den

heldigvis ikke været.



Abildgården 24, spurgte om der var mulighed for økonomisk støtte til vores
hjerlestarter. bestyrelsen prøvede at søge støtte ved etablering. det var ikke muligt og
bestyrelsen har ikke efterf-ølgende søgt nogen om støtte. da omkostningerne på at hai e

hjertestarleren i drift ligger på mellem kr. 800 - 1000 om aret. bler det aftalt, at sådan er
det.

Som et medlem fra Humlehaven 12 sagde. hr-ad koster er memleskelrr .

Regnskabet blev godkendt.
Regnskabet er vedlagt referatet.

4. Forslag lia bestyrelsen. herunder tastlægselse af kontingent for året 1017i 18.

Bes§,relsen foreslog, at kontingentet blev uændret Kr. 800.00. Dette bler godkendt.

4.1 Asfaltarbejder.
Bestyrelsen foreslår at vi går r,idere med rodskader på Strandgårdsvej og Enggårdsr ej.

Mogens Jensen fortalte. at fbreningen sidste sommer fik repareret diverse huller i
asfalten og vi i foråret fik rep. rodskade på Æblehaven r,'.nr.5. Da prisen på rep. af
føromtalte rodskade blev noget dyrere end forr.entet. stoppede vi med yderligere rep.
indtil videre.
Vi indhenter nve priser vedrørende ovennævnte.
Strandgårdsvej 17 , var glad for at rodskade udfbr ham r ar bler et rep.. men påtalte, at
der stadig på hans side af kørebanen var bule efter rodskader.r. \losens .Tensen taser t-at i
astbltmanden.
De rodskader fbreningen på tiden mangier at tage sie af er.
HumlehavenvlTT, Abildgårdenv126, Strandgårdsr.ej orertbr nr. 15. Kirsebærstien \'1.
Enggårdsvej v/ Blommehaven 1 samt N{irabellesrien r. -i. Disse blir er betalt af
foreningen.
Eventuelt kommende rodskader er for parcellemes egen regning.
Kirsebærstien 6 påtaIte et hul i asfalten på Enggårdsvej, dette har vores forening
ingenting at gøre med, da vores forening ikke har nogen adresser på Enggårdsvej ( i
henhoid til samtale med Halsnæs kommune), forvolder en af vores parceller skade ved
event. rodskud på Enggårdsvej bliver dette en sag mellem Enggårdsvej og beboeren.

5.Forslag fra medlemmeme.

Der var ikke kommet nogen forslag fra medlemmerne.
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6.Vals af medlemrner til bestyrelsen.

Lizene \ larcussen. Strandgårdsvej 1 1 blev valgt
Bol e Sclmack. Æblehaven 16 blev valgt

Valg af 2 suppleanter.

Johnna Gi1es. Æblehaven 22 blev vaigt
Søren Fersløv Andersen, Æblehaven 1l bler r alg.t.

7. Valg af 2 revisorer oq 1 revi

Erik Rhode Andersen og \Irrsens Sr endsen blev genvalgt.

Som revisorsuppleant bler Elsa Jørgensen, Humlehaven 12 genvalgl.

Det var rigtigt dejligt. at der var medlemmer, der var villige til at stille op, så \'ores

forening kan fortsætte i eget regi. Tak skal I have.

8. Eventuelt.

Flere medlemmer stillede spørgsmåltilplanker'ærker på sti ned til stranden. onl

lovligheden og hqlden på disse.
Anne Lise Overgaard kontakter Halsnæs kommune angående ovennævnte.

Under eventuelt kom Nanna BalsbJ' fra Hald til Hel Strand, og fortalte om det

samarbejde man havde prøvet på at få med Halsnæs kommune om den kommende

strandsikring. men at der var lang vej igen. Først på grund af det kommende

kommunevalg i efteråret, og demæst de økonomiske fbrhold i forbindelse med

projektet.
Hald til Hel Strand er interesseret i at samle aiie -urundejerforeninger 

på nordkysten i
Halsnæs kommune til et Strandlaug, da de derved tår t'lere ti1 at dække de kornmende

omkostninger og samtidig bliver der mulighed for at få en aldrags ordning med

kommunen.
An1ne Lise Overgaard takkede dirigenten for en flot st,vring af Generalforsamlingen

samt forsamlingen for en fin generalforsamling der blev af'holdt i god ro og orden.
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S trandgården s Grundej erforening
v/ Formand Anne Lise Overgaard, Abildgården 33,3390 Hundested tlf.4A198664
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